

Issue 12

Journal of Applied Chinese

目錄

Contents

特稿

- Gestalt Theory and the Interaction between Concept and Form -- An Observation on Literary Works
完形理論與意象互動——以辭章為例作觀察
..... 陳滿銘 1

華語文教學類

- Texts and Aspects: A Study of the Reading Tasks of Literary Language Essays of College Entrance Examination (2002-2011)
近十年 (91~100) 高中職學生升學考試文言文閱讀選擇題組的素材與層次
..... 游適宏 53
- An Analysis of Basic-level Mandarin Learning Needs of Vietnamese Employees in Taiwanese Companies
越南台商公司員工基礎級華語學習需求分析
..... 廖淑慧 87
- An Analysis of Connection between Writing Test Classification and Evaluation Zero Point in the Vision of Art of Writing in Literary Compositions
辭章學視野下的寫作測驗能力指標與評分規準之關係探析——以國家華語文寫作能力測驗基礎與進階級敘文為考察對象
..... 謝奇懿 107

學術思想類

- Study on Li Yu-fen and Research on Calligraphy and Paintings Seen in the Room OU-Bo-Luo
李玉葵及其《歐鉢羅室書畫過目考》考臆
..... 鄭國瑞 131
- Analysis of the Wang, Chuan-shan's Theory of Human Nature
王船山人性論析探——以《讀四書大全說》為中心
..... 許明珠 157

文學類

- Huren's Fashion Throughout the Chinese Land: Exploration of the Huren's Image in Tang Poetry
漢地胡風——唐詩中的胡人形象探索
..... 簡佩琦 187



Department of Applied Chinese
Wenzao Ursuline College of Languages

807 高雄市三民區民族一路900號
900 Mintsu 1st Road Kaohsiung 807, Taiwan R.O.C
TEL : (07) 342-6031轉5103 FAX : (07) 359-7514
E-mail: chinese@mail.wtuc.edu.tw
Web Site : http://www.wtuc.edu.tw/hua

ISSN 0211-9153

